
KOMUNISTI 0 OSNUTKU RESOLUCIJE 87

V predlog več konkretnih
podatkov iz OZD m SiS

Na nedavni sejl predsedstva
občlnsketja komiteja ZKS so
njegovi člani namenill osred-
njo pozornost idejnopolitič-
nim vprašanjem gospodarje-
nja občine v letu 1987 in
obravnavanju osnutka resolu-
ctje za prihodnje leto. Ugoto-
vili so. da je osnutek resoluci-
je pripravljen pravočasno, kar
bo omogočalo sočasnost pla-
niranja vseh subjektov. Ker re-
publiški in zvezni okviri go-
spodarjenja v prihodnjem letu
se niso začrtani, je tudi ra-
zumljiva splošnost ocen. V na-
daljnjem procesu planiranja
(razprava o osnutku traja do
20. novembra), naj bi presegl!
splošnl in povprečni nivo, v
predlog tega pomembnega
dokumenta pa morajo vnesti
več elementov iz zastavljenih
nalog v srednjeročnem planu
občine ter predvsem Iz planov
organlzacij združenega dela
in samoupravnih interesnih
skupnosti.

V tem smislu bi lahko pri-
pombe, ki so jih oblikovali ko-
munisti na Mji, strnlli v dve

skupini. Vsebinske, ki jih bodo
posredovali tudi občinski
skupSiini, se nanašajo pred-
vsem na zahtevo, naj bodo os-
novni kazalci razvoja v prihod-
njem letu kar se da konkretni
in predvsem realni (ali bomo
res dosegli 9-odstotno realno
rast Izvoza v občini?). Poleg
tega se, kot je dejal v razpravi
Borut Perhavc, izvršni sekre-
tar pri OK ZKS, v resoiuciji po-
javljajo navedeni kot sredstvo
za doseganje začrtanih ciljev
kar ti cilji sami, namesto da bi
jasno povedali, na primer: kaj
bomo v občini in organizaci-
jah združenega dela storili, da
bomo ob nespremenjenih po-
gojih dosegli 9-odstotno real-
no rast izvoza. Resolucija naj
bi tudi bolj temeljila na ele-
mentih, ki so zares v občinski
prlstojnosti. Združeno delo bi
namreč na moč zanimalo,
kakšne bodo prihodnje leto
prispevne stopnje, kakšne
stopnje obdavčenja. A ker po-
teka sprejemanje planov vzpo-
redno na več nivojih, je to
skoraj nemogoče zapisati že

tako zgodaj. Poleg tega so na
seji opozorili, da nekatera de-
lovna okolja še vedno niso
sprejela svojih srednjeročnlh-
planov, čeprav smo že na kon-
cu leta 1986. Vsekakor bo
moč konkretnejše opredelitve
družbenoekonomskega razvo-
ja občine v prihodnjem letu
zapisati v predlog resolucije,
ko bodo že znani devetmeseč-
ni rezultati gospodarjenja. Na
seji so se tudi zavzeli za dru-
gačen, bolj klen in jedrnat na-
čin pisanja občinskih resolu-
cij. Ta pripomba pa se že doti-
ka drugega oblikovnega in
tekstualnega področja. Otresti
se moramo nabuhlega in ne-
razumljivega sloga ter predv-
sem pisati slovenskol

Ob koncu razprave so se
komunisti zavzeli, da je treba
spodbujati planiranje v vseh
okoljih, v organizacijah zdru-
ženega dela in sisih, da bo
predlog resolucije boljSi in
bol) konkreten kot osnutek.
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